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Abstract (en)
[origin: US4209269A] The appliance comprises on a carriage 3 running inside the pipes 1,2, two struts 8 manipulated by two jacks 14 in order
to make two shoes 13 and an arch 21 pivot against the inner face of the pipe 1 already laid, as well as a jack 26 for jointing the pipe 2 to be laid
into the pipe 1 after having made it bear against the arch 21 which keeps it centered during the jointing. Application: to the laying of concrete pipe
sections for drainage mains. Reference: FIG. 1.

Abstract (fr)
L'appareil comprend, sur un chariot 3 roulant à l'intérieur des tuyaux 1, 2, deux jambes de forces 8 manoeuvrées par deux vérins 14 pour faire
pivoter deux semelles 13 et une voûte 21 contre la face interne du tuyau 1 déjà posé, ainsi qu'un vérin 26 pour emboîter le tuyau 2 à poser dans
le tuyau 1 après l'avoir fait porter sur la voûte 21 qui le maintient centre pendant l'emboîtement. Application: à la pose de tuyaux en béton pour
conduites d'assainissement.
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